
 

 

Ranst, 12 januari 2022        

  

 

 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad 
Aan de algemeen directeur 
Gustaaf Peetersstraat 7 
2520 Ranst 

 

Geachte, 

 

Graag had ik volgend punt toegevoegd aan de agenda van de gemeenteraadszitting van 17/01/2022.  

Onderwijs in de gemeente Ranst 
Interpellatie 

 

In deze interpellatie vertaal ik de bezorgdheid vanuit de vrije scholen op ons grondgebied, maar wees 

gerust ook vanuit de ouders. In de vrije scholen in Ranst heerst er momenteel immers een enorme 

bezorgdheid.  Het is dan ook jammer om geregeld te constateren dat de vrije scholen binnen onze 

gemeente voor het gemeentebestuur blijkbaar op een andere planeet wonen. 

Enkele voorbeelden: 

● Corona velt helaas alle scholen en daarbij ook ALLE kinderen en ouders van Ranst. Het is fijn 

om te merken dat de gemeentescholen een attentie krijgen van de schepen van onderwijs.  

Laat me duidelijk zijn, dat vragen de VBS niet. Ze hoeven geen attentie te krijgen, maar er 

wordt zelfs niet even, al is het kort, gevraagd hoe het allemaal loopt in deze bizarre tijden. 

Het is een kleintje om even een bezoekje te brengen, een telefoontje te doen of indien te 

weinig tijd een bemoedigend mailtje te sturen….  Dat zou al veel wonderen doen.   De vrije 

scholen hoorden niets van de schepen of de burgemeester tijdens de hele pandemie…. is dat 

niet bizar? 

● Bij het inrichten van de recente noodopvang werden de gemeentescholen bijeengeroepen 

voor een vergadering, de vrije scholen?  Die staan blijkbaar niet op de kaart in Ranst…    Een 

welgemeende dankjewel aan de gemeente om de noodopvang aldus te regelen voor alle 

scholen.  Maar wat als dit niet opgelegd was door het Ministerie van onderwijs?   

● In de Ranst-Info hebben we een mooie bladzijde kunnen terugvinden over de metamorfose 

in De Driehoek en op de FB-pagina van de gemeente vinden we dat De Sleutel een 

vernieuwde website heeft (zie bijlagen). We mogen als vrije scholen wel mee in de brochure 

‘Basisonderwijs in Ranst’, waarvoor onze dank. Maar als we dan het volgende lezen op p. 2 

“De gemeente tracht alle scholen, onafhankelijk van het net, maximaal te ondersteunen. 

Want goed onderwijs is een recht van elk kind.”  Dan vragen we ons af of de gemeente die 

paragraaf echt ondersteunt en dit ook waar maakt… 



● Dankzij een meermaalse vraag vanuit de vrije scholen, we moesten haast op onze knieën 

gaan zitten,  werd in de volgende alinea dan uiteindelijk toch het woord ‘gemeentelijk’ 

weggelaten….    

In Ranst naar school gaan betekent een constante inspanning van het gemeentelijk 

onderwijzend personeel, de gemachtigde opzichters, het technisch personeel en het bestuur 

in het algemeen. En niet alleen een 

inspanning, het is een voortdurende bezorgdheid om kwaliteit te leveren met de middelen die 

ons ter beschikking staan. 

 

Het is overduidelijk dat dit enorm leeft bij zowel de vrije scholen als bij de ouders van de kinderen.  

Volgens mij heb ik nu duidelijk gekaderd vanwaar het terechte idee komt dat de vrije scholen voor 

het gemeentebestuur niet meetellen. De deuren van de vrije scholen staan immers wagenwijd open 

voor een open communicatie. 

Onze vragen voor de schepen van onderwijs: 

1. Waarom is er geen open communicatie naar de vrije scholen? 

2. Hoe verklaar je dat je schepen bent van het GEMEENTELIJK onderwijs en niet van het 

algemene onderwijs binnen de gemeente? 

3. Wat zijn uw doelen en uw visie omtrent het onderwijs in Ranst? 

4. Wat is de bedoeling van de verschillende kanalen van de gemeente om een bepaalde school 

onder de aandacht te brengen?  Ranst Info, FB, website 

5. Mogen de vrije scholen daar dan ook gebruik van maken? 

6. Hoe ziet u het flankerend onderwijs binnen de gemeente? Volgens artikel 13 van het decreet 

van het flankerend onderwijsbeleid bezorgen lokale besturen aan de Vlaamse regering 

jaarlijks een overzicht van de beslissingen over de sociale en andere voordelen die verstrekt 

zijn aan de scholen, evenals de staat van de gedane uitgaven. Is het mogelijk om dit overzicht 

te bekomen van de voorbije 3 jaren. 

7. Volgens artikel 12 van datzelfde decreet moet het gemeentebestuur elk voordeel dat aan 

een welbepaalde school is toegekend, ook onmiddellijk meegedeeld worden aan de andere 

schoolbesturen op haar grondgebied. Is dit in het verleden altijd gebeurd, en kan er voor 

gezorgd worden dat dit in de toekomst zeker gebeurt?  

 


